
Zápis ze Správní rady Podzvi činska
6. 1. 2015, 9:00 hod., OÚ Holovousy

Program:
1. Zahájení
2. Volba předsedy a místopředsedy
3. Účetnictví v roce 2015
4. Personální složení sdružení Podzvičinsko
5. Projekt – žádost o grant na KHK – Podpora činnosti DM
6. Ostatní

Přítomni dle prezenční listiny.

1. Zahájení
Klára Stannerová, manažerka sdružení Podzvičinsko, přivítala přítomné a představila

nové členy Správní rady sdružení Podzvičinsko, paní Alexandru Jiřičkovou, místostarostku
Dvora Králové n. L., a pana Martina Puše, vedoucího projektového manažera Revitalizace
Kuks  o.  p.  s.  Klára  Stannerová  i  ostatní  přítomní  poděkovali  paní  Martině  Berdychové
za dlouholeté předsednictví ve sdružení Podzvičinsko, za práci vykonanou pro sdružení a
vedení, kterým sdružení nasměrovala. Poté bylo zahájeno zasedání. 

2. Volba p ředsedy a místop ředsedy
Martina  Berdychová,  dosavadní  předsedkyně  sdružení,  končí  svoji  činnost

ve sdružení  jako  předsedkyně,  stejně  tak  Dušan  Kubica,  jako  místopředseda  sdružení.
Z tohoto důvodu bylo nutné zvolit nového předsedu a místopředsedu. 

Klára Stannerová citovala ze Stanov sdružení Podzvičinska, konkrétně popsala funkci
a kompetence předsedy a místopředsedy. 

V současné době  má Správní  rada Sdružení Podzvičinsko 8 členů.  Dle Stanov je
Rada usnášeníschopná při přítomnosti nadpoloviční většiny členů. 

Na jednání Správní rady bylo přítomno 5 členů,  paní  Štěrbová, starostka městysu
Pecka, byla zastoupena paní Karešovou na základě plné moci. Hlasovat tedy mohlo celkem
6 osob.

Navrženým kandidátem na předsedu sdružení byl  pan Ivan Doležal,  místostarosta Hořic.
Jiné návrhy nepadly.
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Bylo hlasování o předsedovi Sdružení Podzvičinsko.

PRO: 5
ZDRŽEL SE: 1
PROTI: 0

Pan Ivan Doležal, místostarosta města Hořice, byl zvolen předsedou Sdružení Podzvičinsko.

Navrženým kandidátem na místopředsedu Sdružení Podzvičinsko byl pan Miroslav Nosek,
místostarosta města Miletín. Jiné návrhy nepadly. 

Bylo hlasování o místopředsedovi Sdružení Podzvičinsko.

PRO: 5
ZDRŽEL SE: 1
PROTI: 0

Pan  Miroslav  Nosek,  starosta  města  Miletín,  byl  zvolen  místopředsedou  Sdružení
Podzvičinsko.

3. Účetnictví v roce 2015
Účetní  Sdružení  Podzvičinsko  byla  Zlatka  Brádlová.  Správní  rada  souhlasila

s návrhem, aby účetnictví vedla i nadále paní Brádlová, za stejných podmínek jako v roce
2014.

4. Personální složení Sdružení Podzvi činsko
Paní  Klára  Stannerová,  manažerka  sdružení,  ukončuje  svoji  pracovní  činnost

ve sdružení k  31. 1. 2015.
Z tohoto důvodu přebírá veškerou její činnost paní Kateřina Karešová. Mzda Kateřiny

Karešové je částečně hrazena z projektu MOS, který bude trvat do května 2015. Druhá část
platu je hrazena na základě DPP uzavřené se sdružením Podzvičinsko. Předpokládá se, že
od června 2015 bude Kateřina  Karešová zaměstnána ve sdružení  Podzvičinsko na plný
pracovní úvazek na dobu 7 měsíců jako manažerka Sdružení Podzvičinsko.

Dále se předpokládá, že by od června 2015 byla uzavřena DPP nebo pracovní poměr
s dalším pracovníkem, na dobu 7 měsíců, s polovičním pracovním úvazkem. Pracovní náplní
bude plnění datového skladu, plnění a aktualizace webových stránek– www.podkrkonosi.eu,
www.podzvicinsko.cz a aktualizace FB stránek Podkrkonoší. Dále potom administrativní a
technická výpomoc DM. 

Správní rada byla seznámena s výše uvedenými personálními změnami ve Sdružení
Podzvičinsko, řešila tento problém a souhlasila s navrženým modelem.

5. Žádost o grant Královéhradeckého kraje – Podpora  činnosti a rozvoje destina čních
management ů
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Členům Správní rady byl předložen projekt – žádost o grant Královéhradeckého kraje
– Podpora činnosti a rozvoje DM. Maximální výše dotace je 350 000,- Kč.  Návrh aktivit a
rozpočet projektu je uveden v tabulce níže. Předpokládá se, že do projektu by byly zahrnuty
mzdové  náklady  (1  a  ½  úvazku  na  dobu  7  měsíců)  pro  dva  zaměstnance  Sdružení
Podzvičinsko,  náklady  na  infrastrukturu  cyklodopravy,  náklady  na  internetovou  reklamu,
náklady na press trip do oblasti Podkrkonoší a náklady na dotisk propagačních materiálů. 

Rozpočet - Podpora činnosti a rozvoje DM -

Podzvičinsko
Název Období Ná na ks Celkem

1 Mzda Kateřina Karešová od 6-12/2015 7 měsíců 20 000,00 190 400,00   

2 Mzda výpomoc? DPP – datový sklad od 6-12/2015 7 měsíců 10 000,00 70 000,00   

4 Infrastruktura cyklodopravy 10 ks 10 000,00 100 000,00   

5 Reklama 1 5 000,00 5 000,00   

6 Press trip do oblasti Podkrkonoší 1 5 000,00 5 000,00   

7 Dotisk propagačních materiálů (image, 6 lokalit?) 20 000,00   

Celkem 390 400,00

6. Ostatní
Vzhledem k tomu, že Stanovy Sdružení Podzvičinsko jsou již poněkud zastaralé, byla

od města Hořice přislíbena jejich aktualizace.

Sdružení Podzvičinsko děkuje paní Kláře Stannerové za práci, kterou pro sdružení
vykonala a přeje mnoho úspěchů v pracovním i osobním životě.

DM Podzvičinsko

3


